
Patrícia Schmidtová

● Tretiačka na obecnej informatike
● 2 roky podpredsedkyňa SKASu

   Znovu kandidujem do SKASu, lebo:

● mi záleží na tom, aby sa študenti na matfyze 
cítili dobre

● chcem ďalej šíriť dobré meno našej fakulty
● by som rada zachovala v SKASe kontinuitu

Ak máte otázky, tak sa mi neváhajte ozvať na FB 
alebo mail: patricia.schmidtova@gmail.com


